

Procurement of Cement, Delivered to the work site in Hajjah and Raymah Governorates for the enhancing Resilience project.

ITT Ref: VHI-YEM-WFP-FFA+FFT-2023/005

Date: 26/11/2023

Location:

- Hajjah Governorate in Ash Shaghadirah and Mabian districts.
- Raymah Governorate in Al-Jabin, Bilad Al-Ta'am, and Al Ja'fariyiah districts.

Vision Hope International is an international non-profit, non-governmental organization, its headquartered based in Germany, working in the field of development and humanitarian relief.

Vision Hope international (VHI) Yemen invites companies/supplier with qualifications, experience and competence to submit a bid according to the tender backage.

Tender Package Pickup Location: Tender documents can be obtained for free by submitting a signed & stamped official letter via email below from 9:00 am- 3:00 pm.

tenders@vision-hope.net

Submit Offers to: You are requested to submit the required documents in closed envlope by red wax to VHI Yemen main office, Sana,a – Amman street – near cleaning fund – procurement department, on **Monday 4th of Dec 2023**, **before 12:00 pm, Yemen timing**.



مناقصة توريد اسمنت الي مواقع العمل في المديريات المستهدفه بمحافظتي حجه وريمه لمشروع تعزيز القدرة على الصمود.

رقم المرجع: VHI-YEM-WFP-FFA+FFT-2023/005

تاريخ الإصدار: 26 نوفمبر 2023.

الموقع: محافظة حجه (مديريات الشغادره ومبين) - محافظة ريمه (مديريات الجبين بلاد الطعام الجعفرية).

منظمة رؤيا امل الدولية هي منظمة دولية غير ربحيه غير حكومية مقرها الرئيسي في ألمانيا، تعمل في مجال التنمية والإغاثة الإنسانية.

تدعو منظمة رؤيا امل الدولية في اليمن الشركات المختصه / الموردين الذين تتوفر لديهم الاهلية والخبرة والكفاءة للتقديم علي المناقصة وفقا لوثائق المناقصة.

يمكن الحصول على وثائق المناقصة مجانا عن طريق تقديم طلب / رسالة مختومة وموقعه من الجهة الراغبة في التقديم لهذا العرض وارسالها عبر الايميل اسفل هذا من الساعة 9 صباحا الى 3 العصر.

tenders@vision-hope.net

اخر موعد لتقديم المظاريف: يجب تقديم الوثائق المطلوبة في ظرف مغلق بالشمع الاحمر يوم الإثنين الموافق 4 ديسمبر 2023م قبل الساعة ال 12:00 ظهرا حسب توقيت اليمن وتسلم الى مكتب المنظمة: رؤيا امل الدولية في اليمن مكتب صنعاء - تقاطع شارع عمان مع شارع الجزائر – جوار صندوق النظافة والتحسين.

This Announcement was Advertised at www.tendersofyemen.com